



## Bestyrelsesmøde DCH Kaløvig 30. Oktober 2024

<b>Til stede:</b>	Bestyrelsesmedlemmer: HH, Helle P., Karin B., Karin G, Vibe B.
<b>Mødested:</b>	Biblioteket - Hornslet
<b>Referent:</b>	Helle Pedersen

Bestyrelsesmøde			
Punkt	Vedr.	Noter	Opfølgning
1.	Klubfest	3 medlemmer og 12 instruktører Drøftet hvad vi gør hvis der ikke kommer flere tilmeldte. Der skal være min. 25 før vi kan forsvare at booke Oasen, ellers for dyrt, og for stort. HH ligger en reminder om tilmelding ud på Facebook. Oasen afbestilles senest d. 3/11 hvis der ikke kommer flere tilmeldte.	
2.	Vandrepokaler	Kammeratskab Nelli Fighter Michael Årets konkurrence hund Karin B. Årets konkurrence fund Anne Bjerre Agility slider (agility udvalget indstiller) Agility konkurrence kæmper (agility udvalg indstiller) NW Ud fra point til klubmesterskab Sporpokal Ud fra point til klubmesterskab - Michael Lydighedspokal Ud fra point til klubmesterskab  Gravering af pokaler - hvem får det gjort. - Karin G.	Gravering - Karin G tager sig af det
3.	Viborg kursus	Snak om hvorvidt man må have hund med på Viborg kursus. Alle som ønsker det skulle gerne have fået hund med.	
4.	Lånebeviser	Helle får udarbejdet og sendt ud inden uge 49.	Lånebeviser sendes ud Helle Inden uge 49
5.	DGI gaveindsamling	Helle sætter i gang - så må vi se om det kan give noget - gaveindsamling til klubhus renovering.	DGI Gaveindsamling Helle, inden næste møde
6.	Køkken	Der laves et køkkenmøde når vi har fået rummet på plads HH - Karin B - Helle - Vibe - Karin G.	
7.	Byggeri	Stabilgrus - rund om huset. Helle får priser hjem	
8.	Fondsansøgninger - skur	Tilbud fra Torben. Helle sender til fonde som har deadline 31.10	Fonde - skur Helle
9.	NW lys	Er sendt i høring - 14 dage til at melde til bage.	
10.	Trænings udvalg	Nelli - har nogle spørgsmål - HH tager en snak med hende for at afklare spørgsmål.	
11.	Hvalpehold	Hvalpe hold slut, kan man tilbyde at fortsætte i nov. Og dec. For 250 kr. Vibe vil spørge på holdet om de er interesseret.	
12.	Generalforsamling	HH - og Vibe B. -ikke på valg i år Helle - Karin B. og Karin G. - på valg Drøftet at det vil være godt hvis bestyrelsen består af nogle fra de forskellige afdelinger.  Punkter til generalforsamling: Kontingent - og vedtægtsændring drøftet.	
13.	Mail opsætning	Johnny - man kan ikke få en notifikation - enten sender man til privat mail eller over klubmodul, - der kan ikke laves notifikationer.	
14.	T-shirt - salg	Karin G. - der er solgt ca. 35. (100 i alt) - super fint at der er opbakning.	
15.	Lampe - mast - mangler	Der er en mast på pladsen som mangler en ny lampe. Bjarne har sagt lampen er gået i stykker og ikke dur. Der skal købes en ny. Helle hører Bjørnkilde om han kan finde en god pris for en 150 W - spotlampe med connector	Lampe - ny projektør Helle Inden næste møde
16.	DM Tilskud	Skal klubben give en T-shirt med tryk på - til de som deltager i DM ? Det blev vendt - vi kan tage det op igen på et senere tidspunkt. - som økonomi er lige nu, så bliver det ikke før vi har styr på penge og klubhus mm.	
17.	Mie Overbygning	Familie hunde - som overbygning - det vil være rigtig godt at kunne tilbyde forskellige typer hold. 'A	
18.	Hundeadfærds konsulent	Peter Jonas - har indsendt ansøgning.	
19.	Aktivitetsudvalg	Helle P. har meldt sig ind i Aktivitetsudvalg	
20.	Eventuelt: Klubhus	Skal der være en bruser ude som man kan gøre støvler rent med Eller skal der være sko man kan tage på eller overtræksko. Drøftet men ingen aftale. Det kommer to vandhaner udenfor, så måske kan den ene bruges til skovask.	



**Bestyrelsesmøde DCH Kaløvig**  
**30. Oktober 2024**

21.	Næste bestyrelsesmøde	Næste bestyrelsesmøde - Sidste onsdag i November (27.11)	
-----	-----------------------	--	--

SLUT